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Zápis z konference Západočeské oblasti ČJF 
ze dne 13.12.2014 

 

 

Místo:  Plzeň 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Program konference:  uveden v příloze – body 1 až 20 
 
 

Průběh jednání:  dle programu 
 

1) Konference byla zahájena s půl hodinovým zpožděním, protože v čase plánovaného zahájení nebyla 
přítomna nadpoloviční většina pozvaných delegátů. Poté konferenci zahájil a hosty přivítal předseda 
oblasti Antonín Pittner. 

2) Byl schválen předložený program konference. 
3) Bylo zvoleno pracovní předsednictvo ve složení (dle abecedy) – Denková Dana, Jindra Jaroslav, 

Paleček Jan, Pecka Martin, Pittner Antonín, Voldřich Jaroslav. Vedením konference byl pověřen 
Antonín Pittner. 

4) Bylo zvoleno obsazení pracovních komisí v následujícím složení: 
– mandátová – Mgr. Věra Jáchimová, Věra Kubošová, Jaroslav Rédl 
– volební – MVDr. Lenka Macháčková, Mgr. Michala Hanuščinová, Josef Turner 
– návrhová – Ing. Eva Mentlíková, Jana Hanzlíková, Lubomír Hyža 

5) Předseda oblasti Antonín Pittner přednesl zprávu o činnosti oblasti a sekretář oblasti zprávu o 
hospodaření za uplynulé volební období. 

6) Jako hosté konference vystoupili za drezurní komisi ČJF její manažerka Ing.Renata Habásková a za 
VV ČJF Ing. Jan Metelka. Ing. Habásková poskytla informace o práci komise a představu další 
činnosti v roce 2015. Ing. Metelka pozdravil delegáty konference a popřál úspěšné jednání. 

7) K předneseným zprávám se rozvinula bohatá diskuse, ve které se svými příspěvky vystoupili pánové 
Hyža, Pecka, Stroner, Moulis a paní Kodadová, Denková a Pánková. 

8) Po přestávce na oběd přednesla mandátová komise svou zprávu – ze 108 pozvaných delegátů se na 
jednání konference dostavilo 46, což představovalo 42,60%. Závěr - konference je usnášení schopná.  
Z toho vyplývalo, že pro kladnou volbu bylo zapotřebí min. 24 hlasů (nadpoloviční většina 
přítomných delegátů). 

9) Na volebním lístku pro volbu předsedy oblasti byli 2 kandidáti, na volebním lístku pro volbu členů 
OV bylo 8 kandidátů. Jednotliví kandidáti se postupně představili i se svou vizí práce ve výboru 
oblasti. 

10) K představeným delegátům byl vznesen pouze jediný dotaz – p. Stroner se zeptal p. Moulise 
(kandidát na předsedu) na jeho jezdeckou kariéru. 

11) Z pléna byly vzneseny dva požadavky na počet členů OV – 5 a 7. Počtem 24 hlasů byl odhlasován 
počet členů 5. Dále bylo počtem 39 hlasů schváleno tajné hlasování volby předsedy a členů OV. 

12) Tajným hlasováním byla provedena volba předsedy oblasti.  
13) Tajným hlasováním byla provedena volba členů OV. 
14) Zpráva volební komise: 

Jako předseda oblasti byl nadpoloviční většinou 29 hlasů zvolen Antonín Pittner. 
Druhý kandidát Ing. Pavel Moulis obdržel 16 hlasů 
Volba 4 členů OV dopadla následovně: 
 - 36 hlasů – Mgr. Michala Hanuščinová 
 - 30 hlasů – Michala Kodadová 
 - 30 hlasů – Ing. Eva Mentlíková 
 - 29 hlasů – Daniel Komenda 
Ostatní kandidáti obdrželi následující počty hlasů: 
 - 27 hlasů – Mgr. Věra Jáchimová 
 - 21 hlasů – Ing. Pavel Moulis 
 - 6 hlasů – Miroslav Koza    
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15) Jako zastupující člen za předsedu oblasti byla pro jednání Rady ČJF navržena a 
většinou hlasů zvolena Ing. Eva Mentlíková. 

16) Dále bylo navrženo a schváleno 5 delegátů na celostátní konferenci ČJF = nově 
zvolený OV a 2 náhradníci – Jan Stroner a Mgr. Věra Jáchimová. 

17) Z pléna nevzešly žádné návrhy na kandidáty do orgánů ČJF. 
18) V diskusi vystoupil Jaroslav Rédl za Svaz chovatelů koní Západních Čech – pozdravil konferenci a 

pozval zájemce na akce Svazu v roce 2015. Dále vystoupil Ing. Jan Metelka, který za VV ČJF 
poděkoval dosavadnímu OV za práci a novému OV popřál hodně úspěchů v jejich nastávající 
činnosti. 

19) Návrhovou komisí byl přednesen návrh usnesení, který byl následně bez připomínek nebo doplnění 
z pléna jednohlasně schválen. 

20) Závěr konference provedl Antonín Pittner, který též poděkoval dosavadnímu výboru za odvedenou 
práci a novému výboru popřál hodně úspěchů v nastávající činnosti. Poděkoval také všem 
přítomným delegátům za jejich účast na konferenci a projevení tím zájmu o další činnost oblasti. 

 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 
 
 
 
 
 
 


